
Érdemes vele foglalkozni: JavaFX?
Sziasztok!

A véleményetekre lennék kíváncsi, hogy szerintetek van-e értelme beleásni magam a JavaFX(Script)-be? A Silverlight,Flex szintjére belátható idn belül 
felérhet a jfx?(min. böngészbe lehessen használni).
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